
Zápis z kolegia děkana FŽP ze dne 12.6.2007 

 

Přítomni: Ing. Richter, Ing. Neruda, Ing. Dolanský, Ing. Brůna, Mgr. Vojtíšek,  prof. 
Vráblíková, Ing. Vosátka, Ing. Kříženecká, Mgr. Bogan 

Omluveni: doc. Janoš 

 

Kontrola úkol ů: 
KD 10.4.07 
Bod č.1: Akreditace 
Proběhla schůzka s doc. Branišem, na  které se hovořilo o snížení počtu předmětů v semestru. 
Děkan v souvislosti s akreditacemi informoval o připravované schůzce děkanů 
environmentálních a příbuzných fakult na MŠMT a o plánované transformaci FLE ČZU na 
Fakultu ekologie a tvorby krajiny. 

K oboru EnGI je plánována schůzka s prof. Hřebíčkem. Termín je stanoven na pondělí 18.6. 

Pro: garanti oborů 

 

Bod č. 3: Přijímací řízení 
Byla diskutována možnost začlenit do kritérií pro přijímací řízení výsledky Národní 
srovnávací zkoušky společnosti Scio. Začlenění bude provedeno formou volitelné alternativy 
k stávajícímu systému. 

Příprava podmínek přijímacího řízení bude sestavována během letních prázdnin. Návrh bude 
připraven pro první podzimní zasedání AS. 

Pro: děkan, proděkan pro studium 

Termín: 30.5.2007 
 

Bod č. 5: Přípravné kurzy 
Pracovní skupina se sejde během následujícího týdne 

Pro: Mgr. Bogan, Dr. Machová a Ing. Kříženecká  

Termín: příští kolegium 

 

Nové: 
Bod č. 1: ODB Pro 
Správu ODB Pro od 1.7.2007 přebírá ing. Harudová. Pí. Soldánová předá k danému datu 
veškerou agendu. V případě potřeby bude zajištěno školení u pí. Hájkové. 

Pro:  pí Soldánová, Ing. Harudová   

Termín: od 1.7.2007 

 

Bod č. 2: nové emaily 
Přechod na nové emaily pracovníků fakulty bude realizován do 1.9.2007. Od 1.10.2007 bude 
stará adresa automaticky přesměrována na nový email a nebude možno ji nadále využívat. 

Pro: zaměstnance fakulty 

Termín: 1.10.2007 

 



Bod č.3: Promoce 
Dne 29.6.2007 proběhnou promoce ve čtyřech kolech, a to od 9, 11, 13 a 15 hodin. Každá 
katedra deleguje na promoce dva své zástupce. Sraz ak. pracovníků je 15 min před začátkem 
ceremoniálu. 

Pro: vedoucí kateder 

Termín:29.6.2007 

 

Bod č. 4: Telefony 
Pro vedení fakulty budou pořízeny služební mobilní telefony. 

Pro: tajemník 

Termín: do 26.6.2007 

 

Bod č. 5: webové stránky 
Vedení FŽP a kateder provede kontrolu a případnou aktualizaci příslušných webových stránek 
fakulty a kateder. Aktuální informace je nutné předat p. Jozsovi (katedrové stránky) nebo 
Mgr. Novákovi (fakultní stránky).  

Pro: kolegium děkana  

Termín: do 26.6.2007 

 

Bod č. 6: zahraniční cesty 
Ing. Neruda informoval o potřebě aktualizovat předpis týkající se předávání zpráv ze 
zahraničních služebních cest. Bude proto připraven nový předpis, který bude vydán formou 
rozhodnutí děkana.. 

Pro: Ing. Neruda 

Termín: do 26.6.2007 

 

Bod č.7: American Scientifical 
Pro presentaci fakulty v tomto časopise je nutné do 17.7.2007 dodat na REK článek včetně 
jména odpovědné osoby 

Pro: Ing. Neruda 

Do: 17.7.2007 

 

Různé: 
- Děkan informoval o pověření Doc. Ing. Heleny Vomáčkové, CSc. prorektorkou pro 

vnější vztahy od 15.6.2007. 

- Dále děkan fakulty informoval o nových směrnicích prorektora pro rozvoj a 
informatizaci č. 1/2007 - Standardizace mezinárodních názvů součástí UJEP pro 
potřeby zveřejňování při prezentacích univerzity. Rovněž vešel v platnost nový 
Provozní řád střediska Bukovina. 

- Ing. Brůna informoval o průběhu výběru RP projektů. Rozdělení finančních 
prostředků bude probíhat mezi priority UJEP – kampus, nové akreditované obory, 
mobilita a zvyšování kvalifikační úrovně. 

- Ing. Brůna dále informoval o pokračující podpoře města Most. Bude opět podepsána 
smlouva o finanční podpoře pracoviště FŽP v Mostě - Velebudicích.  



- Proděkan pro rozvoj rovněž upozornil na omezení provozu Mosteckého pracoviště po 
dobu letních prázdnin. Veškeré využívání pracoviště v tomto termínu je nutné předem 
konzultovat. 

- Do nové Redakční rady UJEP je jmenován Ing. Neruda. 

- Ing. Dolanský předal ukázkovou informační brožuru pro přijímané studenty JČU-BiF. 
Kolegium vyslovilo podporu pro vznik obdobné brožury pro FŽP, přičemž obsah by 
měl být vytvořen zejména studenty v méně formální podobě. 

- Tajemník fakulty upozornil na nesoulad v čerpaní projektů ve FISu, který je dán 
neoddělením mzdových částek od ostatních položek. V takovém případě se ve výkazu 
objevuje u mezd záporná hodnota. Řešením je správné nastavení limitů pro čerpání 
mzdové položky. 

- Dále tajemník informoval o sestavení komise pro výběrové řízení na nákup nového 
služebního auta . 

- Prof. Vráblíková informovala o probíhajících jednáních s TU v Liberci v rámci 
přípravy OP Ahoj sousede. Rovněž informovala o nízkém naplnění kurzu „Globální 
změny klimatu“. 

- Ing. Neruda sdělil členům kolegia, že pro Dny vědy a umění bude nutné dodávat dvě 
verze článků – zkrácená bude využita pro informační materiály. 

 

 

 

Zapsal: Dolanský 

 

Další kolegium se bude konat 26.6.2007 od 13:30h. 


